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- ČLANOVIMA IZVRŠNOG ODBORA 
- KLUBOVIMA 
- ZHS 

Z A P I S N I K 
 

s 20. sjednice Izvršnog odbora održane 20.04.2011.  
 
Početak sjednice : 18,15 sati 
Mjesto održavanja sjednice : Zagreb, Trg Krešimira Ćosića 11, prostorija HOO, soba 16, I-kat 
Predsjedatelj :   Zlatko Dežđek 
Nazočni članovi :  Zlatko Dežđek (predsjednik), Štefica Farkaš (dopredsjednica), Jadranko 

Kušec, Josip Mrgan, Željko Oršiček 
Nenazočni članovi : Zvonimir Kaić, Klaudio Antolković, Damir Hrupec, Dario Gavranović  
Ostali nazočni : Miljenko Udovičić (predsjednik Stručno programskog povjerenstva), 

Slaven Zlatar (zapisničar) 
 

Sjednici je nazočno 5 od mogućih 9 članova, te je utvrđeno da postoji kvorum. 
 
Zlatko Dežđek predložio je da predložena točka 3. dnevnog reda „Marketing“ makne s dnevnog 
reda, pošto Dario Gavranović, koji bi trebao obraditi tu točku nije u mogućnosti sudjelovati 
današnjem sastanku. 
Ovaj prijedlog jednoglasno je prihvaćen, te je jednoglasno usvojen slijedeći  
 
Dnevni red: 

1. Verifikacija zapisnika s 19. sjednice IO HHS održane 25.02.2011. 
2. 75. godišnjica HHS, 15.04.1936 – 15.04.2011. 
3. Financijski plan 
4. Prijave za EHF natjecanja, klupska i reprezentativna 
5. Godišnja skupština - datum 
6. Natjecateljsko povjerenstvo – ostavka J.Leljak 
7. Kontrola suđenja 
8. Primjena novih pravila 
9. Odobrenje za registraciju strane državljanke 
10. Razno 
 



HRVATSKI      HOKEJSKI     SAVEZ                                CROATIAN HOCKEY FEDERATION 

                    
 

 2

 
Zaključci: 

AD 1. 
    

Jednoglasno je prihvaćen zapisnik s 19. sjednice Izvršnog odbora HHS, održane 20.04.2011, bez 
primjedbi. 
 
AD 2.     
 

Prije nekoliko dana, 15. travnja obilježili smo točnu godišnjicu osnutka Hrvatskog hokejskog 
saveza. Kao što je već i prije zaključeno 75. godišnjica osnutka saveza obilježavat će se kroz 
cijelu ovu godinu. 
Predloženo je da se u jesen održi svečana sjednica HHS. Točan datum i mjesto (reprezentativno) 
trebalo bi dogovoriti organizacijski odbor u dogovoru s gradom, HOO i MZOŠ. Predlaže se da na 
čelu tog odbora bude neko (ili više njih) iz tih institucija. 
Ovi prijedlozi jednoglasno su usvojeni, a Zlatko Dežđek se obvezao da kontaktira sa svima kako 
bi se oformio što bolji sastav organizacijsko odbora koji bi dolično pripremio centralno 
obilježavanja na svečanoj sjednici HHS. 
 
AD 3. 
 
Prijedlog financijskog plana dostavljen je u pismenom obliku. 
Plan prihoda iznosi 852.363,88 kuna, a plan rashoda 851.496,40 kuna. Prihodovna i rashodovna 
strana su ujednačene, s naznakom da postoje ovisnosti o prihodovnoj i rashodovnoj strani, tako da 
je naznačeno ukoliko se ne ostvare određeni prihodi na koje rashode će se to odnositi. 
Dogovoreno je da se neke stavke predlože u drugačijem obliku, te da se napravi korekcija, 
odnosno usklađenje plana u odnosu na odluke o nastupima reprezentacija. 
Ovakav dorađeni prijedlog financijskog plana jednoglasno je usvojen i predložit će se skupštini 
HHS na usvajanje. 
 
AD 4. 
 
Za klupsko dvoransko prvenstvo Europe 2012. u muškoj konkurenciji prijavljen je HAHK 
Mladost, a u ženskoj konkurenciji HK Zelina. 
Što se tiče nacionalnih reprezentacija moramo se očitovati o prijavi za mlađe kategorije (dječaci i 
djevojke do 16 godina) za PE 2012, te za kategorije do 21 godine (PE 2012 i DPE 2013). 
Također, treba se očitovati i o eventualnoj kandidaturi za domaćinstvo.  
Jednoglasno je zaključeno da se za kategoriju do 21 godine otkažu nastupi, odnosno da se ne 
prijavljujemo na ta natjecanja i u dvorani i vani. Razlog je financijske prirode, ali i 
organizacijske, pošto se svi bolji igrači/igračice do 21 godine nalaze i u seniorskim 
reprezentacijama.  
Što se tiče prijavljivanja i domaćinstva za kategoriju kadeta i kadetkinja do 16 godina, predlaže se 
da se SPP oko toga sastane i načini prijedlog, što je jednoglasno prihvaćeno.  
Nakon poduže rasprave zaključeno je da se otkaže nastup ženske reprezentacije na prvenstvu 
Europe u Beču u srpnju ove godine. Kao problemi navedeni su mali broj igračica – pravih 
seniorki, neriješeno pitanje oko izbornika ženske reprezentacije, ali i financijska situacija. Kao 
razlozi za neotkazivanje navedeni su ugled u EHF-u i vjerojatno nezadovoljstvo igračica tom 
odlukom. 
Kao zamjena za ovaj nastup dogovoreno je da se naprave ozbiljne pripreme ženske reprezentacije 
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za nastup na dvoranskom PE u Portugalu u siječnju 2012. godine, na kojem će nastupiti i muška i 
ženska seniorska reprezentacija, da se ide na pripremni turnir Pavel Rosa u Bratislavi početkom 
prosinca., da se što prije riješi status izbornika seniorske reprezentacije, te da se ženska 
reprezentacija potpuno opremi za navedene nastupe. U sve to spreman se ozbiljno uključiti i SPP, 
ali uz uvjet da se rad ženske reprezentacije postavi ozbiljno. 
 
AD 5. 
 
Jednoglasno je odlučeno je da se redovna godišnja skupština HHS održi 26. svibnja 2011. 
 
AD 6. 
 
Josip Leljak, predsjednik Natjecateljskog povjerenstva dao je ostavku na to mjesto. 
S obzirom na zaključak s posljednje sjednice IO HHS Zlatko Dežđek obavio je razgovor s 
Josipom Leljakom, te je predloženo da se ostavka usvoji. 
IO HHS zahvaljuje Josipu Leljaku na dosadašnjem radu, te jednoglasno prihvaća njegovu 
ostavku. Na idućoj sjednici izabrat će se novi predsjednik Natjecateljskog povjerenstva. 
Miljenko Udovičić predložio je da nakon što se ta nova osoba izabere, da se sastane sa Stručno 
programskim povjerenstvom kako bi se uskladili neki stavovi oko natjecanja, što je prihvaćeno. 
 
AD 7. 
 
Tijekom sezone dvoranskog hokeja izvršena je kontrola suđenja u seniorskoj ligi. Kontrolu su 
vršili Vladimir Grkčević i Jadranko Kušec. Izrađeni su opsežni materijali o svim sucima, te su isti 
ocjenjeni i rangirani redoslijedom po kvaliteti. Opsežni materijal dostavljen je na uvid članovima 
IO HHS, koji su isti ocijenili izvrsnim, te naglasili da je to pravi put. 
Jadranko Kušec naglasio je kako je to bio iznimno obiman i naporan posao, kojeg je većinom 
odradio Vladimir Grkčević, te je naglašeno znatno poboljšanje i kvalitete suđenja u tom 
razdoblju, što znači da je već samim uvođenjem kontrole došlo do kvalitetnijeg odnosa sudaca 
spram suđenja. 
Materijal kontrolora suđenja se prihvaća, te se isti predaje Zboru sudaca na korištenje. Isti 
materijal bit će temelj za rangiranje i delegiranje sudaca tijekom narednih natjecanja. 
Zaključeno je da se kontrola suđenja nastavi i u vanjskom proljetnom dijelu sezone, a Zlatko 
Dežđek će se dogovoriti s kontrolorima o načinu rada i visini naknada.   
 
AD 8. 
 

IO HHS donosi jednoglasnu odluku da se prihvaćaju prijevodi i izmjene hokejskih pravila 
donesene od strane FIH-e, te da se ista primjenjuju na svim našim natjecanjima, bez odgađanja. 
Ujedno, time se potvrđuju i odluke sa sastanka Zbora sudaca s predstavnicima klubova i HHS-a.  
 
AD 9. 
 
Jednoglasno se prihvaća prijedlog povjerenika za registracije za registraciju Sanje Radoman, 
državljanke Srbije i Italije (dvojno državljanstvo) za HK Zrinjevac. HK Zrinjevac je za Sanju 
Radoman predao sve potrebne dokumente za registraciju. 
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AD 10. 
 
Vezano za donaciju Musco Lights (rasvjetni stupovi, reflektori) koji se nalaze u Budimpešti, 
delegacija u kojoj su bili Zlatko Dežđek, Vladimir Mikac (predsjednik ZHS) i Žarko Babić 
(tajnik ZHS) bila je u Budimpešti 18. i 19. travnja, te je pregledala komponente iz donacije. 
Utvrđeno je da je sve skladišteno i u odličnom stanju, te su dogovoreni neki detalji oko prijevoza 
do Zagreba. Donacija će se postaviti na Hokejskom centru u Zagrebu, za što je i predviđena, a 
informacija je da će se financije za to osigurati iz gradskih izvora.  
 
Zlatko Dežđek predložio je da se nabave mobiteli za rad saveza, s kojima bi se umrežile osobe 
kojima je to najpotrebnije, a također jedan mobitel bi se koristio za potrebe kancelarije HHS, 
pošto se velika sredstva troše na razgovore s fiksne linije prema mobitelima. Ovim potezom 
razgovori između osoba koje su umrežene bili bi besplatni, pozivi prema ostalim mrežama bili bi 
znatno jeftiniji, a ograničila bi se potrošnja korisnicima mobitela. Na ovaj način savez bi trošio 
manje novca za pozive prema mobitelima, što bi se ujednačilo s tarifom za korištenje i potrošnju 
umreženih mobitela. Za početak bi trošak bio cca 400-500 kuna mjesečno, što bi se s obzirom na 
dosadašnju potrošnju isplatilo, odnosno ukupni trošak komuniciranja telefonima i mobitelima ne 
bi bio značajnije povećan, a financijski bi se pomoglo našim članovima koji ih koriste. 
Ovaj prijedlog jednoglasno je prihvaćen.   
 
Josip Mrgan obavijestio je da će se krajem svibnja ili početkom lipnja održati 3. prvenstvo 
Sisačko moslavačke županije uz nazočnost 5 škola. Moli se od HHS-a da osigura suce za 
natjecanje, te se svi pozivaju na to natjecanje. 
Ova informacija je prihvaćena, s naznakom da će HHS osigurati suce za natjecanje. 
 
Što se tiče stanja u radu s reprezentacijama Miljenko Udovičić naglasio je kako postoji problema 
u radu sa seniorskom reprezentacijom, ali da se ovih dana pokušava još učiniti što se dade da se 
situacija popravi, te je naglasio da će na idućoj sjednici biti znatno više govora o tome ukoliko se 
situacija ne popravi. 
Što se tiče rada s juniorskom reprezentacijom tu je stanje znatno bolje, te se zacrtano u 
pripremnom razdoblju provodi na zadovoljavajućem nivou. 
 
Stožeri reprezentacija postavljeni su na identičan način kao i za dvoransko PE u Lignanu, 
izrađen je globalni plan rada reprezentacija, igrači su s njime upoznati. 
Angažirani su treneri iz Nizozemske (uz Vincenta van Halla došao bi još jedan pomoćni trener) 
što će rad u završnoj fazi priprema podići na viši i kvalitetniji nivo. 
 
Ove informacije IO HHS je prihvatio i odobrio. 
 
 

Završetak sjednice : 20,10 sati  
       Predsjednik HHS (predsjedatelj) 

Zlatko Dežđek, v.r.    
       

    Zapisničar 
       Slaven Zlatar, v.r. 


